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 Protokół nr 183/2023 

z posiedzenia Zarządu Powiatu 

w dniu 16 listopada 2023 r. 
 

Posiedzenie otworzył Starosta – pan Andrzej Ochlak /lista obecności stanowi załącznik nr 1/. 
Posiedzenie odbyło się w gabinecie Starosty Nowomiejskiego.  
 
Pan Skarbnik zgłosił, że w punkcie 7 należało by się zapoznać z wnioskiem Komendy 
Powiatowej Policji, a nie rozpatrywać wniosek, ponieważ został on już uwzględniony w 
projekcie budżetu na rok 2024. 
Komenda Powiatowa Policji zawnioskowała o ujęcie w przyszłorocznym budżecie 
dofinansowania zakupu samochodu osobowego/SUV w wysokości 20 000 zł, szacowany koszt 
zakupu wyniesie 240 000 zł. 
Wniosek Komendy Powiatowej Policji stanowi załącznik nr 3. 
 
W związku z powyższym Przewodniczący Zarządu zdjął punkt 7 dotyczący rozpatrzenia 
wniosku Komendy Powiatowej Policji w sprawie ujęcia w projekcie przyszłorocznego budżetu 
powiatu dofinansowania zakupu samochodu osobowego/SUV z porządku posiedzenia. 
 
Za zdjęciem punktu z porządku posiedzenia głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,        
T. Łątkowska, M. Buliński. 
 
Do porządku obrad Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. Za przyjęciem zmienionego 
porządku obrad głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska, M. Buliński. 
Stanowi on załącznik nr 2.  
 
Pierwszym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w 
sprawie przystąpienia do realizacji „Programu wyrównywania różnic między regionami III” w 
2023 r.  
/na posiedzenie weszła pani A. Marchlewska-Barczewska – dyrektor Powiatowego Centrum 
Pomocy Rodzinie/ 
 
Pani Marchlewska – Barczewska poinformowała, że Gmina Kurzętnik zrezygnowała z 
przyznanego dofinasowania do likwidacji barier architektonicznych z PFRON, ponieważ 
otrzymała środki finansowe z Programu Inwestycji Strategicznych: Polski Ład na sfinansowanie 
całego zadania pn. „Rozbudowa, nadbudowa, przebudowa budynku Urzędu Gminy oraz 
rozbiórka istniejącego budynku biurowego – etap I”. Dodała, że w ramach środków z PFRON-u 
będą dofinansowane dwa projekty: 

- projekt pn. „Zakup busa do przewozu osób niepełnosprawnych”. Obszar D Programu. 
Beneficjentem pomocy jest Gmina Grodziczno. 
- projekt pn. „Zakup samochodu osobowego zwanego mikrobusem do przewozu osób 
niepełnosprawnych”. Obszar D Programu. Dofinansowanie otrzymał Powiat Nowomiejski na 
zakup busa dla Powiatowego Środowiskowego Domu Samopomocy w Pacółtowie. 
 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
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Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 
głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska, M. Buliński. 
 
/pani A. Marchlewska-Barczewska opuściła posiedzenie Zarządu/ 
 
Drugim punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie 
przyznania pomocy zdrowotnej dla nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach 
prowadzonych przez Powiat Nowomiejski.  
/na posiedzenie weszła pani B. Orłowska – naczelnik Wydziału Oświaty, Kultury i Promocji/ 

Pani Orłowska poinformowała, że w dniu 10.11.2023 roku odbyło się posiedzenie Komisji 
Zdrowotnej, która rozpatrzyła 13 wniosków. Dodała, że do rozdysponowania było 5000 zł. 
Przyznano środki finansowe dla nauczycieli: Zespołu Szkół Zawodowych w Kurzętniku w 
wysokości 2 500 zł, Z. S. im. C. K. Norwida w wysokości 1 300 zł oraz Powiatowego Centrum 
Rozwoju i Edukacji w wysokości 1200 zł. Wyjaśniła, że kryteria które były brane pod uwagę 
przy rozpatrywaniu wniosków to: jednostka chorobowa oraz przeliczenie dochodu na jednego 
członka rodziny.  

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania. 

Pani Łątkowska zapytała w jakiej wysokości były przyznane środki. 

Pani Orłowska odpowiedziała, że były to kwoty w wysokości od 100 zł do 800 zł. Dodała, że 
bardzo trudno było podzielić środki. Poinformowała, że członkowie komisji wnioskowali o 
zwiększenie środków na pomoc zdrowotną dla nauczycieli. 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają jeszcze pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,              
T. Łątkowska, M. Buliński. 
 
Trzecim punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w 
sprawie założenia i nadania statutu Branżowej Szkole II Stopnia im. Noblistów Polskich 
wchodzącej w skład Zespołu Szkół Zawodowych w Kurzętniku.  
 
Pani Orłowska przypomniała, że pani dyrektor wnioskowała do Zarządu o otwarcie szkoły 
branżowej II stopnia. Wyjaśniła, że jest to szkoła dla dorosłych. Dodała, że w tej chwili oprócz 
szkoły policealnej w zawodzie technik usług kosmetycznych (w Zespole Szkół Zawodowych w 
Kurzętniku) powiat nie ofertuje szkoły dla dorosłych. Ponadto dodała, że nie funkcjonuje już 
liceum dla dorosłych. Nadmieniła, że zajęcia w branżowej szkole II stopnia będą się odbywały 
w zawodzie sprzedawca i mechanik, zajęcia będą dwa, trzy razy w tygodniu. Wyjaśniła, że 
uczniowie powyższej szkoły będą kończyli naukę egzaminem maturalnym i uzyskaniem tytułu 
technika. 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 
głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska, M. Buliński. 
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Czwartym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z zarządzeniem Nr 367/2023 
Starosty Nowomiejskiego w sprawie zatwierdzenia  aneksu nr 5 do arkusza organizacji roku 
szkolnego 2023/2024 Zespołu Szkół im. C. K. Norwida w Nowym Mieście Lubawskim.  
 
Pani Orłowska poinformowała, że aneks związany jest z długotrwałym zwolnieniem lekarskim 
nauczyciela. 
 
Zarządzenie Nr 367/2023 stanowi załącznik nr 3. 
 
Piątym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z zarządzeniem Nr 368/2023 
Starosty Nowomiejskiego w sprawie zatwierdzenia  aneksu nr 6 do arkusza organizacji roku 
szkolnego 2023/2024 Zespołu Szkół Zawodowych w Kurzętniku.  
 
Pani Orłowska poinformowała, że aneks związany jest z przyznaniem 16 godzin zajęć w ramach 
przyznanego nauczania indywidulanego dla ucznia technikum w zawodzie technik 
ekonomista/technik handlowiec, zgodnie z zaleceniami orzeczenia o potrzebie kształcenia 
indywidulanego. 
 
Zarządzenie Nr 368/2023 stanowi załącznik nr 4. 
/pani B. Orłowska opuściła posiedzenie Zarządu/ 
/pani B. Grzywacz opuściła posiedzenie Zarządu/ 
 
Szóstym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w 
sprawie planu kontroli Komisji Rewizyjnej na 2024 rok.  
 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 
głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, T. Łątkowska, M. Buliński. 
 
Siódmym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z pismem z Gminy Nowe 
Miasto Lubawskie w sprawie zabezpieczenia w projekcie budżetu gminy na rok 2024 
środków na udzielenie pomocy finansowej w formie dotacji celowej dla powiatu z 
przeznaczeniem na wykonanie dokumentacji projektowej przebudowy drogi powiatowej Nr 
1315N Jamielnik – Gryźliny. 
 
Pan Starosta poinformował, że Gmina Nowe Miasto Lubawskie w projekcie budżetu na rok 
2024 zabezpieczyła środki na udzielenie pomocy finansowej w formie dotacji celowej dla 
powiatu z przeznaczeniem na wykonanie dokumentacji projektowej przebudowy drogi 
powiatowej Nr 1315N Jamielnik – Gryźliny w kwocie 100 000 zł. Dodał, że jeżeli powiat 
przystąpi do realizacji powyższego zadania to będą podjęte rozmowy z Wójtem w kwestii 
realizacji zadania. 
 
Pismo z Gminy Nowe Miasto Lubawskie stanowi załącznik nr 6. 
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Ósmym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w 
sprawie określenia zasad udzielania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie i 
roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków lub znajdujących się w 
gminnej ewidencji zabytków, położonych lub znajdujących się na terenie powiatu 
nowomiejskiego. 
 
Pan Starosta poinformował, że nadzór Wojewody zakwestionował nam określone zapisy w 
powyższej uchwale. 
Pan Skarbnik dodał, że zakwestionowano zapisy związane Programem Odbudowy Zabytków.  
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 
głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, T. Łątkowska, M. Buliński. 
 
Dziewiątym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w 
sprawie zmiany uchwały nr LI/308/2022 Rady Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim z dnia 
15 grudnia 2022 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej powiatu 
nowomiejskiego na lata 2023 – 2037.  
 
Pan Skarbnik szczegółowo omówił zmiany w WPF i w budżecie powiatu na rok 2023. 
/pani B. Grzywacz weszła na posiedzenie Zarządu/ 
Pani Grzywacz zapytała czy na podwyżki dla nauczycieli powiat otrzymał środki z Ministerstwa 
Edukacji i Nauki w takiej samej wysokości jak wydatki. 
Pan Skarbnik odpowiedział, że nie było żadnych dodatkowych środków na ten cel w trakcie 
roku budżetowego. Wyjaśnił, że subwencję oświatową jaką powiat otrzymał to w takiej samej 
wysokości przeznaczył na wydatki oświatowe. Dodał, że na podwyżkę wynagrodzeń nauczycieli 
powiat nie otrzymał żadnych dodatkowych środków w formie subwencji oświatowej. 
Nadmienił, że otrzymano jedynie środki na nagrody specjalne dla nauczycieli z okazji 250 
rocznicy utworzenia Komisji Edukacji Narodowej. 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają jeszcze pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 
głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska, M. Buliński. 
 
Dziesiątym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w 
sprawie zmiany w planie dochodów i wydatków w uchwale nr LI/309/2022 Rady Powiatu w 
Nowym Mieście Lubawskim z dnia 15 grudnia 2022 r. w sprawie uchwalenia budżetu 
powiatu nowomiejskiego na 2023 r.  
 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 
głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska, M. Buliński. 
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Ostatni punkt stanowiły sprawy różne. 

Zarząd zapoznał się z interpelacją pana D. Zdanowskiego – Radnego Rady Powiatu w sprawie 
dyrektora Szpitala Powiatowego w Nowym Mieście Lubawskim, która stanowi załącznik nr 7. 
Pan Starosta poinformował, że zgodnie z opinią radcy prawnego (załącznik nr 8) interpelacja 
została przekazana do Rady Nadzorczej, ponieważ jest to organ, który zatrudnia dyrektora 
szpitala. 
Ponadto Zarząd zapoznał się z decyzją Wojewody (załącznik nr 9) o wyrażeniu zgody na 
czasowe zaprzestanie działalności oddziału chorób wewnętrznych z pododdziałem 
geriatrycznym w okresie od 01.12.2023 r. do 04.01.2024 r. 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy ktoś chce zabrać głos w punkcie sprawy różne. 
Członkowie Zarządu nie zabrali głosu. 
Starosta podziękował za udział w posiedzeniu Zarządu i zamknął obrady. 
 
 

                                                                                                                Przewodniczący Zarządu 
                                                                                                                         Andrzej Ochlak 
Protokół sporządziła                                                                         
Ewelina Kubacka 


